《单词百科:upholding是什么意思?upholding怎么发音?upholding的解释和用法》

英语单词upholding是什么意思?upholding怎么读?upholding怎么发音?美加网为您整理了upholding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



upholding怎么读

upholding的读音:[p h uld]

upholding的意思

1、v.支持(uphold的现在分词);维持;赞成;支撑;

upholding的近义词

- 1、advocate vt.提倡;拥护;鼓吹;为...辩护;
- 2, back

adv.向后,在后面:回到原处:恢复原状:回到以前的地方:回复:取回:追溯至:再次:离开:

- 3、bear on 靠在...上;压在...上;对...产生影响;与...有关;
- 4、befriend vt.以朋友的方式对待;帮助;照顾;
- 5、bolster vt.支持;支撑;鼓励;援助;

upholding的反义词

1、subvert vt.颠覆,推翻:破坏:搅乱人心:败坏风化:

upholding的双语例句

1. Perhaps the very foundational laws upholding all sensible laws are in flux.

也许维持所有理性规律的特殊的基本规律都处于不断变动中.

2. The Election Commission, however overruled him, upholding an earlier postponement until August.

但选举委员会却拒绝了他的请求,坚持按照先前的提议,延期到八月举行.

3. Most importantly, we believe strongly in upholding the rule of law.

最重要的是,我们坚信维护法治精神是必需的.

4. Inacted as procurator inthus upholding the clients'rights under the law.

为境外客户成功追讨回被欠货款,维护了当事人的合法权益.

5. Wall Street is known for upholding economic liberalism and the free market.

华尔街一向有经济自由主义,崇尚自由市场的传统.

6. Although I now have the King's series, or I admire then, what is upholding!

即使当前的我拥有王者的级数,可依然投降那时的我,什么叫保持!

7. Because they are critical to upholding peace and stability across the Taiwan Straits.

关键在于维护台海的和平与稳定.

8. Saturn, now in Virgo, rules responsibilities, respect for tradition, and upholding the tried and true.

这时,土星正处于处女座, 统治着责任 、 尊重传统及维护真理.

9. Upholding the principle of independence, self-reliance and self-renovation and actively promoting international exchanges and cooperation.

坚持独立自主、 自力更生、 自主 创新,积极推进国际交流与合作.

10. Upholding the principle of-term cooperation and win-win development.

坚持 长期 合作,共创双赢的原则.

11. Since its inception, upholding integrity, pioneering and innovative and enterprising spirit of enterprise.

公司自创立以来,坚持诚信、开拓、创新、进取的企业精神,

12. Bushido Samurai really believe in upholding the integrity, perseverance, simplicity, courtesy, honesty, loyalty and other virtues.

真正信奉武士道的武士崇尚正直、 坚毅 、 简朴 、 礼节 、 诚实 、 忠诚等种种美德

13. Dialogue Space is a professional art organization upholding the highest international standards.

对画空间是一家按照国际标准和规范运营的专业艺术机构.

14. Heidelberg's more than 17,000 staff worldwideshare responsibility for upholding the company's reputation well into the future.

海德堡集团在全球拥有超过17,000名员工,他们通过自身的努力工作使公司始终保持在业内的领先地位和良好声誉.

15. We are upholding Italy's honour on the most important stage in Europe.

我们在欧洲最重要的舞台上,维护了意大利的荣誉.

以上是美加网为您整理的upholding怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更

多关于up

holding的用法、up

holding的释义、upholding的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/upholding

